
ZÁPIS Z ČLENSKĚ SCHŮZE ZÁKLADNÍ KYNOLOGICKÉHO ORGANIZACE ZÁSMUKY  

DNE 4.12.2021 

 

Přítomni : viz. prezenční listina 

 

Členská schůze byla zahájena v 10.00 hod. předsedkyní ZKO Michaelou Černou. 

Zapisovatelkou byla navržena a členskou schůzí schválena Dagmar Čechráková. 

 

1. Předsedkyně ZKO Michaela Černá přivítala přítomné, konstatovala, že je přítomna 

nadpoloviční většina členů ZKO. Poté předala slovo výcvikáři Pavlu Drahošovi, aby 

zhodnotil uplynulý rok. 

 

2. Pavel Drahoš - výcvikář : 

- Kvůli opatřením proti nemoci covid – 19 cvičíme tento rok od května, cvičíme 

pravidelně 1x týdně 

- V říjnu se konala Oblastní výstava německých ovčáků a bonitace německých ovčáků, 

z naší ZKO se zúčastnili 2 členové výstavy a 1 člen bonitace 

- 6 členů ZKO složilo zkoušky (5 – BH, 1 – obrany) 

- 1 členka ZKO se úspěšně zúčastnila za mládež zkoušek a závodů, dále se zúčastnila 

stopařského semináře 

- V letních měsících se konal seminář ke stopování vedený V. Strnadovou 

 

3. Kateřina Štěpařová – pokladník – nás informovala o výdajích a příjmech v tomto roce 

a stavu peněz v hotovosti a na účtech. 

Celkový zůstatek na účtu k 30.10.2021 činí 55.959,-Kč (bez příspěvků členů), 

v hotovosti 760,-Kč 

Každý rok činí náklady na provoz klubovny (nájem, voda, elektřina, …) 15.000,-Kč 

Příští rok požádáme o dotaci od města Zásmuky na kynologické pomůcky a na práci s 

mládeží   

 

4. Předsedkyně ZKO Michaela Černá doplnila výcvikáře o další akce :  

-  Zkoušky figurantů, které se konali na půdě naší ZKO 

-  Množí se zájemci o pokračování školky pro začínající psovody (individuální výcvik si     

   hradí částkou ve výši 150,-Kč/hod.) 

-  Na schůzi Krajské organizace Středočeského kraje jsme byli vyhodnoceni jako aktivní 

a obdrželi jsme kupón od HST ve výši 1000,-Kč.  

-  Dále navrhuje uspořádat v rámci dětského dne akci s předvedením výcviku psů pro 

školku, příp. i pro školu - návrh byl jednomyslně schválen 

         

 

 



 

5. Diskuze : 

- Příští rok se výstava, ani bonitace NO v naší ZKO konat nebudou 

- Individuální výcvik nečlenů se bude konat od 9.00 hod. 

- Výcvikář vznesl návrh, zda někdo nechce dělat hospodáře – nikdo se nepřihlásil 

 

 

Členská schůze byla ukončena v 11.30 hod. společným obědem 

 

Zapsala : Dagmar Čechráková 

 

 

…………………………………………………….. 

Michaela Černá                                                                                                                                                                          

Předseda ZKO 

 

 

 

 

 

 


